



Sektionsmöte fotboll nr 7/2024

Datum: 2024-09-23, kl. 19:00

Plats: Rasbo IP

Närvarande representant för, namn:

A-lag herrar: Niklas Eriksson
A-lag herrar: Gustav Olsson (ny representant)
F09-11 & domaransvarig: Signe Olsson
F12-13, sekreterare: Jessica Sadjak Framming
F12-13, kassör: Johan Wiksten
P12: Mladen Hindstam
P12: Simon Rundberg
P13-14: Ida Holm
F14-15: Johan Garstrand
P15, ordförande: Nastasha Mattsson
F16/17: Jan Nilsson

Sign:

NE
GO
SO
JSF
JW
MH
SR
IH
JGa
NM
JN

Frånvarande representant för:

Damlag: Daniel Fredriksson
B-lag herrar:
P10-11: Tomas Bergström
P15, materialare: Niklas Dahlin
P15 & P17: Johan Grinsvall
F16/17, utbildningsansvarig: Mikael Salenstedt
Team 18: Jonas Gustavsson
P/F-19:

DF
TB
ND
JGr
MS
JGu

Delges: Huvudstyrelsen samt sektionerna

Nästa möte: 07, 2024-11-18

Tid: 19:00 – 21:00

Plats: Rasbo IP

Numrering av protokoll

Punkterna numreras med tre positioner där första siffran anger vid vilket möte frågan togs upp, andra siffran anger dagordningsrubrik och tredje siffran anger ärendets ordningsnummer. Ej avslutad fråga behåller sitt nummer i följande protokoll. Färdigbehandlad punkt tas bort ur protokoll. Tillägg i kvarstående punkt anges med ordet "Tillägg" följt av protokollsdatum. I högermarginalen anges signatur för den som är ansvarig för punktens behandling. Punkt som uppdateras vid varje möte ges inget löpnummer.

1 Öppnande av möte

2 Genomgång av föregående protokoll

7.2.1 Föregående protokoll godkändes.

3 Ekonomi – info, budget, bokslut

7.3.1 Ekonomin ser bra ut.

4 Senior, lägesuppdatering från lagen

Damlaget – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Sista seriematchen spelad. 4-5 spelare vill fortsätta nästa år. Damlagets tränare, Nastasha samt ledarna från F09-11 ska ha ett möte imorgon. En anonym enkät har gått ut till spelarna, 13 svar kom in, svaren tas upp vid mötet.

A-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Två matcher kvar. Vi blir troligtvis 3:a i serien. Bra höstsäsong. Tränaren är osäker om han blir kvar i laget nästa år. Om vi behöver en extern tränare nästa år kommer det kosta mer än vad laget har råd med i dagsläget.

B-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

På pappret en stor trupp men lånar ofta in spelare. En match kvar. Leder serien för stunden.

5 Ungdom, lägesuppdatering från lagen

F09-11

Två matcher kvar, spelar höstserie. Hjälper damlaget en del. Möte med damlaget i veckan. Signe ska hitta en ny representant till dessa möten.

P-10/11

-

F12-13

Stadig trupp. Rullar på, kört lika flera matcher.

P12

Simon tar över som representant säsongen ut efter att Mladens son slutat spela fotboll och Mladen backar ur föreningen.

En match kvar, har gått bra för laget. P-10/11 tränar tillsammans med P12. Lagen önskar slå ihop sig till ett lag på laget.se men spela i två olika serier och ha separata lagkassor med sep kassörer. Totalt sex ledare.

Fråga från föräldramöte: Om lagen ansöker om cupbidrag – får de då två bidrag då man kör två serier men har ett lag? SVAR: Ja

P-13/14

P13 och P14 tränar tillsammans, men kör i två serier. De ska nu dela sina lagkassor. Varsin match kvar. De spelar bra.

F-14/15

Det rullar på, en match kvar hemma.

P-15

Poolspel i helgen, sen pausar de fotbollen, kör igång med innebandy.

F-16/17

Poolspel helgen som var. Rullar på.

P-17

-

P/F-18/Team 18

-

6 Domare

- 7.6.1 Domarna har slöat till, inte lika taggade att ta matcher.
- 7.6.2 Ny domaransvarig behöver komma på nästa möte. JN
- 7.6.3 Signe anser att teoriutbildningen från Fotbollsförbundet bör hållas årligen.
- 7.6.4 Önskvärt om föräldrarna går kurs så de kan döma vid behov (5- o 7-manna) ALLA

7 Material

- 7.7.1 Ny sjukvårdsansvarig behövs, Simon tar uppgiften säsongen ut. SR
Simon lägger ut info i ledargruppen.
- 7.7.2 Kylspray, kylpåsar, plåster, lindor mm finns i container. info

8 Utbildning

- 7.8.1 HLR-kurs bör ges till alla ledare. Kurser ses över. NM,MS

9 Serieläggning

- 7.9.1 -

10 Kiosk

- 7.10.1 Mos och vegobullar tas bort nästa år. Toast har gått bra, behålls nästa år.

11 Fotbollens dag – 26/5

- 7.11.1 P12 är inte intresserade av Fotbollens dag 2025. P-13/14 ställer frågan till sitt lag. IH
- 7.12.2 Datum för nästa års Fotbollens dag sätts så fort som möjligt. Extra tömning av sopor behöver beställas inför dagen. IH

12 Fotbollsskola – måndag-torsdag v33

- 7.12.1 P12 önskar ha Fotbollsskolan även 2025. De vill ta fram bra rutiner till nästa lag som tar över.

13 Nya lag

- 7.13.1 P/F-19 har startats. Representant önskas till nästa möte. P/F-19

14 Rasbo IP – planskötsel

- 7.14.1 Inga nyheter. 5-mannaplanen är ofta dålig. 11-manna behöver en upprustning samt få bort ogräs. Insats blir i vår. ALLA
Träning får ske fram till städdag 13 oktober, om inget annat anges.

15 Rasbo IP – husgruppen (ny punkt, möte 6)

- 7.15.1 Ska även innebandyn och orienteringen vara med i husgruppen? JSF
Vi lyfter frågan på Underhållsdagen vilka som är intresserade. JF gör en lista där man får anmäla sig.
- Husgruppen uppgift är tex att ta hand om larm från värmepumpen, mindre snickerijobb, gräsklippning/röjning utanför plangruppens område, vattna blommor mm.
- Det finns buskar nedanför 9-mannaplanen som gör punka på bollar. Det har röjts men är en bra syssla för Husgruppen! Blir det ett stort arbete kan vi ta det på underhållsdagen.

16 Allmänt – Rasbo IK-mailen

- 7.16.1 -

17 HS – Info från senaste mötet

- 6.17.2 Lärgrupp från lagen behöver tas fram för att utveckla IP och därmed kunna söka JSF
pengar. Tre möten ska hållas. Sektionen önskar två spelare/lag som får bidra i arbetet. Förslag på personer tas fram till nästa möte.
- Tillägg 240923: Ska denna grupp startas? Signe har fått tag på två personer i F09-11.

18 Årshjul – Årschema fotboll

Januari: Verksamhetsberättelse/lag, Belastningsregister redovisas

Februari:

Mars:

April: Underhållsdag, utomhusträningar vid Rasbokilsbygdegård 100kr/tillfälle

Maj: IP öppnas, Spelaravgift betalas in, Fotbollens Dag

Juni: Fotografering

Juli: Sommarfotboll

Augusti: Fotbollsskola

September:

Oktober: Underhållsdag, IP stängs

November:

December:

19 Övrigt

7.19.1 Hjärtstartare ska köpas in till IP. Insamling pågår på FB, bidrag mottages tacksamt. ALLA
Laminerade snabbguider (HLR, STROKE/AKUT) mm sätts upp nästa säsong på
container, wc mm.

20 Nästa möte

2024-11-18 kl 19.00

21 Mötet avslutas